

Date: 19 October 2025 التاريخ: 19 أكتوبر 2025م

Disclosure

Resolution of the Ordinary General Meeting

The Ordinary General Meeting of OQ Base Industries (the "Company") was held at 3:00 pm on Sunday, 19 October 2025, via Muscat Clearing and Depository electronic platform for convening general meetings, and accordingly the following resolution was issued:

To consider approve and distribution of interim cash dividends to the shareholders on the date of the OGM amounting 5 baisas per share for the first half of the financial year 2025 based on the audited financials of the first half of the financial year 2025, and majority of the attended shareholders voted in favor of the item.

OQBì

إفصاح القرار الصادرعن اجتماع الجمعية العامة العادية

تم عقد اجتماع الجمعية العامة العادية لشركة أوكيو للصناعات الأساسية ش.م.ع.ع ("الشركة") في تمام الساعة الثالثة من مساء يوم الأحد الموافق 19 أكتوبر 2025 م عبر المنصة الالكترونية لإنعقاد الجمعيات التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع، وعليه تم اتخاذ القرار التالى:

دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 5 بيسات للسهم الواحد للنصف الأول من السنة المالية 2025م والموافقة عليه وفقًا للبيانات المالية المدققة للنصف الاول من عام 2025م، وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

Yours Sincerely.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

الزبير المهري

أمين سر الجمعية AlZubair Al Mahri Secretary of the Meeting



